



ច្បាប់ស្តីអំពី គ្រឿងសម្ភារៈសំរាប់ជួយតម្រូវតាមមតិការពារ

សាលារៀនប្រចាំទីក្រុង San Diego មានច្បាប់មួយដើម្បីព្យាយាមជួយដល់ការបំរើជូនដល់មតិការពារអាចចូលរួមជាមួយកម្មវិធីសិក្សា និងកម្មវិធីទូទៅបាននាតាមសាលារៀនបានយ៉ាងងាយស្រួល។ លើកលែងតែការផ្តល់អោយនេះអាចបណ្តាលអោយមានបញ្ហាកែប្រែកម្មវិធីសិក្សា និងការបំរើនៅតាមសាលារៀនប្រចាំទីក្រុង ឬវាអាចធ្វើអោយមានបញ្ហាផ្នែកគ្រប់គ្រងចាត់ចែង ឬការចំណាយថវិការច្រើនរបស់ក្រសួងអប់រំប្រចាំទីក្រុង។

យោងទៅតាមសេចក្តីត្រូវការប្រើប្រាស់គ្រប់គ្រងថវិការមានការកំណត់យ៉ាងម៉ត់ចត់ យើងនឹងមិនអាចតែងតែកែប្រែគ្រឿងសម្ភារៈអាគាររបស់សាលារៀនប្រចាំទីក្រុងដើម្បីអនុលោមតាមសេចក្តីត្រូវការទាំងនោះបាន ឬផ្តល់ការកែប្រែគ្រឿងសម្ភារៈអាគារសាលារៀនបានដាច់ខាតតាមសេចក្តីត្រូវការទាន់ពេលវេលា, ដោះស្រាយបានជាអចិន្ត្រៃយ៍សំរាប់មតិការពារចូលរួមបាន។ ហេតុដូច្នោះហើយ ក្រសួងអប់រំប្រចាំទីក្រុងនឹងប្រតិបត្តិបង្កើតទម្រង់ច្បាប់ដើម្បីជួយដល់មតិការពារណាដែលត្រូវការជាបន្ទាន់។

មតិការពារណាដែលត្រូវការគ្រឿងសម្ភារៈជំនួយអ្វីមួយ មតិការពារនោះគួរតែសរសេរលិខិតស្នើសុំឡើងក្រសួងអប់រំប្រចាំទីក្រុង។ ការសរសេរលិខិតស្នើសុំនេះត្រូវតែធ្វើទៅក្រសួងពីរដូចជា: (១) អភិបាលប្រចាំសាលារៀនដែលស្ថិតនៅតាមទីកន្លែងដែលត្រូវការកែប្រែគ្រឿងសម្ភារៈជំនួយ និង, (២) គណៈកម្មការ 504/ADA ដែលស្ថិតនៅ 2351 Cardinal Lane, San Diego, CA 92123 (ជូនចំពោះ Sally Tucker ផ្ទាល់)។ ពេលបានទទួលលិខិតនេះហើយ គណៈកម្មការ 504/ADA ដែលមានជំនួយពីអភិបាលសាលារៀននោះនឹងខ្វះខាតផ្តល់ការកែប្រែគ្រឿងសម្ភារៈនេះក្នុងរយៈពេល ៦០ថ្ងៃ ចាប់ពីថ្ងៃដែលបានទទួលលិខិតស្នើសុំនេះ។ ក្រោយពេលទទួលលិខិតស្នើសុំការកែប្រែនេះមក គណៈកម្មការ 504/ADA នឹងរៀបចំពេលវេលាចំនួន ៦០ថ្ងៃ ដែលត្រូវកំរិតអោយផុតកំណត់។

គណៈកម្មការ 504/ADA នឹងឆ្លើយតបចំពោះមតិការពារណាដែលធ្វើសេចក្តីស្នើសុំនូវព័ត៌មានដូចតទៅ: (១) ព័ត៌មានស្តីអំពីគម្រោងការកែប្រែគ្រឿងសម្ភារៈ, (២) ការកែប្រែគ្រឿងសម្ភារៈដែលនឹងត្រូវផ្តល់អោយមានកំណត់ពេល ឬជាអចិន្ត្រៃយ៍, ឬ (៣) ក្រសួងអប់រំប្រចាំទីក្រុងបានធ្វើការសម្រេចថា វាមិនអាចផ្តល់ការកែប្រែគ្រឿងសម្ភារៈនេះបាន ពីព្រោះមកពីមានបញ្ហាក្នុងការធ្វើកិច្ចការច្រើន ឬមានការកែប្រែសម្រាប់គ្រឿងសម្ភារៈច្រើន។ ព័ត៌មានស្តីអំពី ការសម្រេចចិត្តរបស់ក្រសួងអប់រំប្រចាំទីក្រុងនឹងផ្តល់ព័ត៌មានបន្ថែមស្តីអំពី សិទ្ធិនៃការតវ៉ា បើមានជាមួយក្រសួងអប់រំប្រចាំទីក្រុង។

យោងទៅតាមច្បាប់រដ្ឋ ឬសហព័ន្ធ ព័ត៌មាននេះលើច្បាប់នេះមិនមែនព្យាយាមបន្ថែម ឬបន្ថយនូវរបៀបការពារជាផ្លូវការណ៍ដល់បុគ្គលដែលមានភាពពិការ ឬក្រសួងអប់រំប្រចាំទីក្រុងមានភារកិច្ចជាផ្លូវការណ៍ក្នុងការខ្វះខាតផ្តល់ជូននោះឡើយ។